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OBČINA TREBNJE 
OBČINSKI SVET 
 

www.trebnje.si 

E: obcina.trebnje@trebnje.si 

Goliev trg 5, 8210 TREBNJE 

T: 07 348 11 00 

            

 

Številka: 900-7/2022 

Datum: 23. december 2022 
         OSNUTEK 

 

ZAPISNIK 

1. izredne seje Občinskega sveta Občine Trebnje,  

ki je potekala v četrtek, 22. decembra 2022, ob 16:00 uri v veliki sejni sobi Občine Trebnje 

 

Prisotni člani: Avguštinčič Jože, Breznik Matej, Gorenc Andreja, Jakopin Vanja, mag. 

Kaplan Gregor, Kastelic Dejan, Kastelic Milan, Kepa Franci, Lobe Leon, 

Longar Branko, Moder Ana, Ostanek Franci, Ovnik Blaž, Pavlin Blaž, 

Praznik Franc Brane, Prosenik Marija, Sever Miha, Smuk Špela, Verbič 

Dean, Zupančič Andreja  

  

Odsotni člani: /  

  

Ostali prisotni: • Mateja Povhe, županja 
• predstavnika Občinske uprave: Gorazd Koračin, vodja Oddelka za 

splošne zadeve, Andreja Perc, referentka   
 

 

Sklic seje je bil posredovan v roku, kot ga določa Poslovnik Občinskega sveta Občine Trebnje, 

gradiva so bila objavljena na spletni strani.   

 

Ob 16.00 uri je županja Mateja Povhe začela z 1. izredno sejo in ugotovila sklepčnost, saj je 

bilo na seji prisotnih 20 članov Občinskega sveta.  

 

Uvodoma je Glasbena šola Trebnje pripravila glasbeno voščilnico ob prihajajočih praznikih. 

Mladi glasbeniki so izvedli glasbene točke.  

 

Po končanem glasbenem uvodu se je županja ravnateljici Glasbene šole Trebnje ge. Tatjani 

Mihelčič Gregorčič zahvalila in nadaljevala s sejo.  

 

Člane Občinskega sveta je pozvala k podaji predlogov za umik točk s predlaganega dnevnega 

reda oz. za dopolnitev predlaganega dnevnega reda.  

 

Predlogov za umik točk z predlaganega dnevnega reda ni bilo, zato je županja v nadaljevanju 

na glasovanje dala naslednji  

DNEVNI RED:  

http://www.trebnje.si/
mailto:obcina.trebnje@trebnje.si
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1. Potrditev zapisnika 1. redne – konstitutivne seje Občinskega sveta Občine 
Trebnje z dne 14. 12. 2022 

2. Predlog Sprememb Statuta Občine Trebnje – skrajšani postopek 
3. Predlog Sprememb Poslovnika Občinskega sveta Občine Trebnje – skrajšani 

postopek 
  

Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 20 

ZA so glasovali: 20 
PROTI so glasovali: nihče 

 

 Dnevni red je bil sprejet. 

 

K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Potrditev zapisnika 1. redne – konstitutivne seje Občinskega sveta Občine Trebnje 
z dne 14. 12. 2022 

 

G. Longar je podal pripombo na zapisnik 1. redne – konstitutivne seje Občinskega sveta, ki je 
bila dne 14. 12. 2022, in sicer naj se popravi pod odsotnimi člani njegovo ime – namesto 
»Brane« naj se navede »Branko«.  
 
Županja Mateja Povhe je na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Zapisnik 1. redne – konstitutivne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z dne 14. 12. 
2022 se s predlagano spremembo sprejme in potrdi.  

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 20 

 ZA so glasovali: 20 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

  

K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sprememb Statuta Občine Trebnje – skrajšani postopek 

 

Županja je uvodoma pojasnila, da tretji odstavek 64. člena ZLS določa, da se statut sprejme z 

dvotretjinsko večino vseh članov občinskega sveta. Navedeno po analogiji velja tudi za 

sprejem sprememb statuta.  

V nadaljevanju je povedala, da je razlog za sprejetje sprememb Statuta Občine Trebnje 

vzpostavitev učinkovite organizacijske strukture stalnih delovnih teles Občinskega sveta, ki bo 

zagotavljala operativnost in uspešno izvajanje nalog novega občinskega sveta na podlagi 

dogovora političnih strank v novi sestavi v mandatu 2022–2026. 

S predlagano spremembo Statuta Občine Trebnje se uveljavljajo spremembe stalnih delovnih 

teles občinskega sveta, in sicer: 

̶ se Odbor za okolje, prostor in infrastrukturo preimenuje v Odbor za prostor, 

infrastrukturo in varstvo okolja; 

̶ se Odbor za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo preoblikuje v dva odbora, 

in sicer Odbor za družbene dejavnosti in Odbor za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo. 
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V Statutu Občine Trebnje se v ta namen spreminja 24. člen, v prehodni določbi pa je določeno, 

da Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja javni poziv za predlaganje 

kandidatov za člane stalnih delovnih teles Občinskega sveta v mandatnem obdobju 2022–

2026 objavi po uveljavitvi predlaganih sprememb.  

 

V razpravi je g. Avguštinčič povprašal o finančnih posledicah predlaganih sprememb. Brez 

informacij o stroških se težko oceni, ali je ta sprememba smiselna.  

 

Županja je odgovorila, da se predvideva dodaten odbor v sedemčlanski sestavi, kar pomeni 

stroške sejnin za 7 članov. Kolikšen bo strošek na letni oz. mandatni ravni pa je odvisno od 

pogostosti sestajanja odbora. Praviloma so delovna telesa sklicana pred vsako sejo, torej 

kolikor je bilo sej Občinskega sveta v prejšnjem mandatu, toliko je bilo praviloma tudi sej 

posameznih delovnih teles. To sedaj ne bo nujno, saj vsak od teh odborov ne bo zasedal pred 

vsako sejo in iz tega razloga se težko oceni strošek; odvisno, kaj se bo obravnavalo, je 

pojasnila.   

 

Ga. Smuk je povedala, da je bilo v prejšnjem mandatu sklicanih okoli 16 sej, kar ni relevantno, 

saj je bil čas COVID-19, seje so bile dopisne, brez predhodnih obravnav na sejah delovnih 

teles. Predlagani odbori bodo lahko kvalitetno delali na temah, ker so delovna področja ločena.  

 

Županja je podala okvirni podatek o strošku sejnin za mandatno obdobje, in sicer predvidoma 

približno 5.600 EUR.  

 

G. Kepa je povprašal, ali ni potrebno, da gradivo predhodno obravnava Komisija za statutarna 

vprašanja in lokalno samoupravo.  

 

Županja je odgovorila, da so to organizacijske spremembe, ki se navadno naredijo na začetku 

mandata, ko odbori in komisije, v konkretnem primeru Komisija za statutarna vprašanja in 

lokalno samoupravo, ki bi te zadeve obravnavala, še ni konstituirana. Če bi ravnali obratno in 

bi najprej imenovali delovna telesa kot jih določa veljavna ureditev, pa nato spremenili statut 

po postopku, ki bi obsegal tudi predhodno obravnavo na Komisiji za statutarna vprašanja in 

lokalno samoupravo, bi ustvarili večje neskladje s statutom kot v nasprotnem primeru.  

 

G. Longar je povprašal, kje je dobila izplen koliko bo občina profitirala ali bo to samo lepotična 

komisija, nova. Govori o prihrankih. Ali se bo do naslednje seje pripravilo? 

 

Županja je odgovorila, da govorimo o vsebinskem doprinosu, k obravnavi vsebinskih vprašanj. 

Če govorimo o dodatnem odboru, bo strošek sejnin večji. V preteklosti se je Odbor za 

družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo sestal večkrat kot se bo po predlagani ureditvi, 

saj je imel več pristojnosti. Sedaj pa ni nujno, da se bo vsak odbor sestal pred vsako sejo 

Občinskega sveta.   

 

Ga. Smuk je spomnila na sestanek, ki je bil sklican na to temo, tam je bilo razloženo, zakaj se 

predlaga spremembe. Te teme so preveč pomembne, da bi jih zmetali v en koš. Gospodarstvo, 

kmetijstvo in turizem se morajo obravnavati strokovno, potrebno se jim je posvetiti in 

obravnavati in naj bodo v tem odboru tisti, ki se bodo temu res posvetili. Ta tri področja so bila 

v zadnjih treh mandatih popolnoma zanemarjena. Tu se ne bo prihranilo v nominalnem smislu, 

ampak se bo lahko vsebinsko naredilo mnogo več. Pred volitvami se je govorilo, kako so te 

teme pomembne, na Odboru za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo jih ni bilo, ker 

so bili v prvem planu šolstvo in šolska infrastruktura, šport, kultura, sociala … Tu bo vsebinski 
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doprinos, da se bo končno začelo delati na teh razvojnih temah, ki občini nekaj prinašajo in 

doprinosa v nominalnih številkah ne bo merila občina, ampak občani.  

 

Ga. Moder je izpostavila, da se pred štirimi leti, ko sta bila imenovana dva podžupana, nihče 

ni spraševal o dodatnih stroških. 

 

G. Avguštinčič je odgovoril, da nima nič proti, zanima ga le, kolikšne bodo finančne posledice.  

 

G. Kaplan se je priglasil k razpravi in molčal.  

 

Županja Mateja Povhe je zaključila z razpravo in na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje obravnava predlog Sprememb Statuta Občine Trebnje po 

skrajšanem postopku.  

 

 

 

Podatk i  o g lasovanju:  

Prisotni člani: 20 

ZA so glasovali: 20 

PROTI so glasovali: nihče 
 

 Sklep je bil sprejet. 

 

Županja Mateja Povhe je na glasovanje dala še naslednji 

SKLEP:  

Občinski svet Občine Trebnje sprejme Spremembe Statuta Občine Trebnje.  

 

 
 

Podatk i  o g lasovanju:  

Prisotni člani: 20 

ZA so glasovali: 20 

PROTI so glasovali: nihče 

 

 Sklep je bil sprejet. 

 

K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog Sprememb Poslovnika Občinskega sveta Občine Trebnje – skrajšani 

postopek 

 

Županja Mateja Povhe je dejala, da je razlog sprejetja sprememb Poslovnika Občinskega 

sveta Občine Trebnje vzpostavitev učinkovite organizacijske strukture stalnih delovnih teles 

Občinskega sveta, ki bo zagotavljala operativnost in uspešno izvajanje nalog novega 

občinskega sveta na podlagi dogovora političnih strank v novi sestavi v mandatu 2022–2026, 

v obsegu naslednje vsebine: 

̶ seje Občinskega sveta praviloma potekajo ob sredah z začetkom ob 17. uri; 

̶ se Odbor za okolje, prostor in infrastrukturo preimenuje v Odbor za prostor, 

infrastrukturo in varstvo okolja; 

̶ se Odbor za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo preoblikuje v dva odbora, 

in sicer Odbor za družbene dejavnosti in Odbor za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo. 
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V nadaljevanju je podrobneje navedla predlagane spremembe Poslovnika Občinskega sveta 

Občine Trebnje, pri čemer je dodala, da bi se pri Odboru za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo 

v tretji alineji drugega odstavka predlaganega novega 62.a člena besedilo »in 

negospodarskih« črtalo, ker negospodarske dejavnosti spadajo v delovno področje Odbora za 

družbene dejavnosti. 

 

V razpravi je g. Sever je predlagal popravek ure začetka sej, in sicer je predlagal, da bi se seje 

pričele ob 16.30.  

 

G. Longar je dejal, da mu ni problem priti na sejo, da pa je potrebno vedeti, da vsi ne delajo v 

Akripolu ali Trimu, potrebno se je malo prilagoditi. Ura začetka seje lahko ostane 16.00 ali pa 

se prestavi na 15.30.  

 

G. Ovnik je povedal, da je tudi za tiste, ki prihajajo iz služb iz Ljubljane, začetek sej ob 16.30  

ustrezen.  

 

G. Longar je spomnil na sestanek, kjer so bili prisotni vsi člani Občinskega sveta, pa ni nihče 

podal nasprotnega predloga od začetka sej ob 17. uri, sedaj pa kar naenkrat predlog za 

začetek sej ob 16.30. Če je težava priti do 17. ure, lahko tudi on podpre kompromisni predlog 

za začetek sej ob 16.30. Ne vidi pa razloga po sestajanju na usklajevanju, če se potem tega 

dogovora ne drži.  

 

G. Lobe je spomnil, da je bil podan tudi predlog za začetek sej ob 16.30.  

 

Županja je odgovorila, da bodo predstavniki Občinske uprave prisotni takrat, ko bodo svetniki 

določili termin. Sprememba določbe je bila predlagana, da se prilagodimo tistim, ki prihajajo  

iz službe prihajajo iz oddaljenejših krajev. Predlog je pripravljen po večinskem mnenju, morda 

pa se takrat ni dovolj široko razpravljalo in prehitro zaključilo pogovore. Termin se lahko še 

spremeni. 

 

G. Longar je predlagal začetek sej ob 16.30, g. Kepa pa ob 16.45.  

 

G. Kaplan je povedal, da se je pri prejšnji točki namenoma oglasil na način, kot se je. Glede 

predlogov termina seje je dejal, da sploh ni stvar v začetku, temveč v tem, na kakšen način bo 

seja vodena in pripravljena ter na kakšen način in kdaj bodo posredovane informacije – to je 

ključno in vpliva na dolžino seje. Zagotovo smo sposobni sejo zaključiti tudi v eni uri. Dejal je, 

da se je potrebno fokusirati na vsebino in kakovostne seje; potem imamo lahko seje tudi ob 

17. uri. Ob 16.30 ali 17.30 iz Ljubljane, ko so prometni zamaški, pa potrebuješ dve uri do 

obvoznice in tako ne pomaga niti, tudi če se bodo seje začenjale ob 18. uri. Predlagal je, da 

začetek sej ostane ob 17. uri.  

 

G. Praznik je dejal, da se je področje delovanja odborov razdelilo le s kopiranjem posameznih 

alinej in opozoril na to, da je pri Odboru za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo v peti alineji 

ostalo besedilo »promocija občine, organizacija promocijskih prireditev ter izdajanje ustreznih 

publikacij«, pri Odboru za družbene dejavnosti pa ni te dikcije. En odbor tako lahko promovira 

svojo dejavnost, drugi pač ne. Predlagal je, da se smiselno ta dikcija vključi tudi pri Odboru za 

družbene dejavnosti.  

 

Ga. Smuk je dejala, da se bo promoviralo družbene dejavnosti oz. se bo o njih pisalo in 

seznanjalo z dogajanjem. Ta dikcija je mišljena zgolj in izključno za turizem, za promocijske 

brošure, digitalne vsebine, promocijo turizma in Trebnjega kot turistične regije. Govorimo o 
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turističnih publikacijah, ki so namenjene tujcem oz. turistom. Tukaj ni mišljeno promoviranje v 

smislu širšega pomena besede, zato je pri Odboru za družbene dejavnosti črtano. Govorimo 

o turističnem promocijskem materialu. Družbene dejavnosti se na tak način ne morejo 

promovirati, niti to ni smiselno.  

 

G. Praznik je repliciral, naj se pač tako zapiše.  

 

G. Kaplan je povedal, da je g. Praznik povedal prav. Danes je piar eno izmed glavnih orodij, 

danes se vsako stvar lahko promovira. Promocija je ključ do cekinov, pa če je to komu všeč 

ali ne. Brez dobre promocije ne gre. G. Praznik je s tem dobro nakazal, da si ohranimo 

možnost, ker jo bomo lahko še potrebovali. Če se da dodati, ne bi škodilo.   

 

Ga. Jakopin je dejala, da se vozi iz Ljubljane in kot je rekel g. Kaplan, če se gre okoli pol štirih, 

se lahko voziš tudi do šeste ure. Predlagala je termin ob 16.30, ki ji najbolj ustreza, da umirjeno 

pride in se izogne prometnemu vrvežu.  

 

Ga. Povhe je vezano na izvajanje g. Praznika pojasnila, da bi lahko v predlaganem  62. a členu 

v drugem odstavku v peti alineji dodali besedilo »s področja dela odbora«. Vezano na drugo 

pripombo, da bi bila podobna dikcija tudi v spremenjenem 62. členu, po katerem bi bili 

promocija in promocijske aktivnosti vezane na socialo, predšolsko varstvo, pa nekako ni 

kompatibilno in bi se težko umestila nova alineja s tako vsebino.  

 

Ga. Smuk je dejala, da se nismo razumeli; piar je pomemben, ampak za to mora skrbeti 

Občinska uprava, za splošni piar in aktivnosti na vseh področjih. Govorimo o strokovnih 

odborih. Turistična taksa, ki jo pobiramo, predstavlja namenska sredstva. Vsi, ki imajo 

nastanitve, zaračunavajo turistično takso po odloku. Ta turistična taksa mora biti porabljena 

izključno in samo za promocijo občine kot turistične destinacije, torej za izdajanje publikacij in 

enotno označevanje turističnih znamenitosti. O tem se je mnogo premalo govorilo. Gre za 

konkretne zadeve, ki so urejene z namenskim financiranjem za turizem in jih obravnava novo 

predlagani odbor. Ne zdi se ji smiselno, da se podobno dikcijo zapiše tudi pri Odboru za 

družbene dejavnosti tja.   

 

Po krajši razpravi županja na glasovanje dala naslednji 

SKLEP:  

Občinski svet Občine Trebnje obravnava predlog Sprememb Poslovnika Občinskega 

sveta Občine Trebnje po skrajšanem postopku.  

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 20 

 ZA so glasovali: 20 

 PROTI so glasovali:  nihče 
  

  Sklep je bil sprejet. 

 

Županja je v nadaljevanju predlagala, da se podane predloge obravnava kot ustne amandmaje 

in predlagala glasovanje po posameznih predlogih.  

  

Županja Mateja Povhe je na glasovanje dala naslednji 

SKLEP:  

Občinski svet Občine Trebnje sprejme amandma k 1. členu predloga Sprememb 

Poslovnika Občinskega sveta Občine Trebnje tako, da se 1. člen glasi: 
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»V Poslovniku Občinskega sveta Občine Trebnje (Uradni list RS, št. 63/14; v 

nadaljevanju: Poslovnik) se v 37. členu v prvem odstavku besedilo »šestnajsti uri« 

nadomesti z uro »16.30«.«. 

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 20 

 ZA so glasovali: 17 

 PROTI so glasovali:  nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 

V nadaljevanju je g. Praznika povprašala glede 62. člena, ali vztraja, da se doda posebna 

alineja: »promocija občine, organizacija promocijskih prireditev ter izdajanje ustreznih 

publikacij«, pri Odboru za družbene dejavnosti.  

 

G. Praznik je odgovoril, da ne vztraja, ker s tem ne bomo veliko izgubili in tudi ne dobili. Vendar 

meni, da morajo biti dikcije v Poslovniku zelo jasne. Če je v Odboru za gospodarstvo, turizem 

in kmetijstvo ta dikcija namenjene promociji turistične dejavnosti, potem naj stoji turistična 

dejavnost. Sicer bomo rekli, da je promocija potrebna tudi za stanovanjsko problematiko. To 

ne pomeni, da bo občinsko glasilo pokrilo vse to. Zaključil je, da torej ne vztraja pri svojem 

predlogu.  

 

V nadaljevanju je županja na glasovanje dala naslednji 

SKLEP:  

Občinski svet Občine Trebnje sprejme amandma k 5. členu predloga Sprememb 

Poslovnika Občinskega sveta Občine Trebnje tako, da se v spreminjanem 62.a členu v 

drugem odstavku v peti alineji za besedo »publikacij« doda besedilo »s področja dela 

odbora«. 

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 20 

 ZA so glasovali: 20 

 PROTI so glasovali:  nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 

V nadaljevanju je županja Mateja Povhe na glasovanje dala naslednji 

SKLEP:  

Občinski svet Občine Trebnje sprejme amandma k 5. členu predloga Sprememb 

Poslovnika Občinskega sveta Občine Trebnje tako, da se v spreminjanem 62.a členu 

Poslovnika Občinskega sveta Občine Trebnje v drugem odstavku v tretji alineji besedilo 

»in negospodarskih« črta. 

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 20 

 ZA so glasovali: 20 

 PROTI so glasovali:  nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 



8 
 

V nadaljevanju je županja Mateja Povhe na glasovanje dala še naslednji 

SKLEP:  

Občinski svet Občine Trebnje sprejme Spremembe Poslovnika Občinskega sveta 

Občine Trebnje.  

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 20 

 ZA so glasovali: 20 

 PROTI so glasovali:  nihče 
  

  Sklep je bil sprejet. 

 

Županja je še podala informacijo, da bo naslednja redna seja Občinskega sveta predvidoma 

sklicana za prvo polovico meseca januarja 2023, na njej pa bodo imenovana delovna telesa 

Občinskega sveta. 

 

G. Kaplan je spomnil na spremenjen termin šolskih zimskih počitnic, ki bodo že konec meseca 

januarja 2023.  

  

Županja Mateja Povhe je sejo zaključila ob 16:55 uri.     

   

Seja je tonsko posneta.           

 

 

 

 

Zapisala: 

Andreja Perc l. r.  

referentka I 

 
Mateja Povhe l.r. 

ŽUPANJA 

  

 

 

 


